

Eberstalzell, 29.10.2025

CONFIRMATION – RoHS **BESTÄTIGUNG –RoHS**

Produkt: THERMO TUBE X

Dear Sir or Madam,

We hereby confirm the conformity of the above-mentioned product in accordance with the RoHS Directive 2011/65/EU and 2015/863/EU of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of hazardous substances in electrical and electronic components, and equipment and compliance with the maximum permissible concentration in homogeneous materials in weight percentages <0.01% of cadmium, <0.1% of lead, mercury, hexavalent Chromium (Cr6+), Polybromated biphenyls (PBB), Polybromated diphenyl ethers (PBDE), Diphthalate (DEHP), Butylbenzyl phthalate (BBP), Dibutyl phthalate (DBP), Diisobutyl phthalate (DIBP) in accordance with Annex II of the Directive.

Sehr geehrte Damen und Herren,

hiermit bestätigen wir die Konformität des oben genannten Produktes entsprechend der RoHS-Richtlinie 2011/65/EU bzw. 2015/863/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikkomponenten und Geräten sowie die Einhaltung der zulässigen Höchstkonzentration in homogenen Werkstoffen in Gewichtsprozenten <0.01% von Cadmium, <0.1% von Blei, Quecksilber, Sechswertigem Chrom (Cr6+), Polybromierte Biphenyle (PBB), Polybromierte Diphenylether (PBDE), Diphthalat (DEHP), Butylbenzylphthalat (BBP), Dibutylphthalat (DBP), Diisobutylphthalat (DIBP) gemäß Anhang II der Richtlinie.

Best regards,
Mit freundlichen Grüßen,



Raimund Kröswang
Chief Operating Officer

KANDO Service GmbH

KANDO
KANDO Service GmbH
A-4653 Eberstalzell, Hartleitnerstraße 3
Tel.: +43 (0)7241 21379
E-Mail: service@kando.eu